

[English version](#)  
[Version française](#)



UNIVERSITÉ  
**LAVAL**

WAGE  
Circumpolar  
Partnership

Dear members and colleagues,

We hope that you had an enjoyable summer and that your fall is off to a good start! We would like to take this opportunity to share some important information with you.

1. **IMPORTANT NOTICE - Mid-Term Report to SSHRC.** We will soon be submitting a report to SSHRC on the mid-term activities of the WAGE Circumpolar Partnership. In two weeks' time, you will receive an e-mail with a form to fill in. It is very important that each member of the Partnership completes this form as soon as possible, so that we can report on all partnership-related activities.
2. The **WAGE 3<sup>rd</sup> Annual Science Meeting** will be held November 7-9, 2023 at Université Laval, Québec, Canada. The meeting will be in hybrid mode to accommodate those who cannot attend in person. Stay tuned for more information.
3. We are pleased to launch a new **Open Call for Student and Internship Projects**. All the details to apply for a WAGE grant, including the forms to be submitted, can be found on our [website](#).
4. Help us keep our [website](#) and **social networks** up to date. Please provide us with any publications, presentations, or videos related to your WAGE project that we can share through the different platforms. Check that the information about you and/or your project is up to date and let us know if there are any changes in your team, including student members. For any questions or changes, please get in touch with Karen ([karen.everett.1@ulaval.ca](mailto:karen.everett.1@ulaval.ca)).

Warmest wishes,

*The WAGE Circumpolar Partnership Coordination Team*



UNIVERSITÉ  
**LAV**AL

Partenariat  
circumpolaire  
WAGE

Chers et chères membres et collègues,

Nous espérons que vous avez passé un été agréable et que votre automne commence bien ! Nous aimerions profiter de cette occasion pour partager avec vous des informations importantes.

1. **PRÉAVIS IMPORTANT – Rapport de mi-parcours pour le CRSH.** Nous devons très bientôt remettre un rapport au CRSH concernant les activités de mi-parcours du Partenariat circumpolaire WAGE. Dans deux semaines, vous recevrez par courriel un formulaire à remplir. Il est très important que chaque membre du partenariat remplisse ce formulaire dans les meilleurs délais, ceci afin que nous puissions rapporter toutes les activités liées au partenariat.
2. La **troisième réunion scientifique annuelle de WAGE** se tiendra du 7 au 9 novembre 2023 à l'Université Laval, Québec, Canada. La réunion se déroulera en mode hybride afin de répondre aux besoins de ceux qui ne peuvent pas y assister en personne. Des informations additionnelles vous parviendront sous peu.
3. Nous avons le plaisir de lancer un nouvel **Appel ouvert à projets pour les étudiants et les stagiaires**. Tous les détails concernant la demande de subvention WAGE, y compris les formulaires à soumettre, sont disponibles sur notre [site web](#).
4. Aidez-nous à maintenir notre [site web](#) et nos **réseaux sociaux** à jour. Faites-nous parvenir toutes les publications, présentations ou vidéos relatives à votre projet WAGE que nous pourrions partager sur nos différentes plateformes. Vérifiez que les informations vous concernant et/ou concernant votre projet sont à jour et informez-nous de tout changement au sein de votre équipe, y compris les membres étudiants. Pour toute question ou modification, veuillez contacter Karen ([karen.everett.1@ulaval.ca](mailto:karen.everett.1@ulaval.ca)).

Bien cordialement,

*L'équipe de coordination du partenariat circumpolaire WAGE*

**Karen Everett, PhD**

Professionnelle de recherche sénior | Senior Research Associate

Chaire de recherche du Canada sur la condition autochtone comparée | Canada Research Chair on Comparative Aboriginal Condition

**Université Laval**

[karen.everett.1@ulaval.ca](mailto:karen.everett.1@ulaval.ca)

[Avis relatif à la confidentialité](#)